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Rondvraagpunt mw. Dik-Faber 

 

an: Dik-Faber, C.  

Verzonden: donderdag 11 februari 2016 8:45 

Aan: Teunissen Ton; Commissie VWS 

CC: Veld in 't A. 

Onderwerp: Wachtlijsten casemanagers dementie 

 

Beste Ton, 

 

De Kamer heeft meerdere malen gesproken over het belang van de casemanagers dementie. 

Het gaat om een specialistische vorm van zorg, zorgverzekeraars moeten dit voldoende 

inkopen en er is ook een motie aangenomen die bepaalt dat er een aparte aanspraak moet 

komen. Nu lees ik berichten dat er wachtlijsten casemanagers dementie zijn. Zie de link 

hieronder. Alzheimer Nederland trekt aan de bel. Ik wil de commissie VWS  voorstellen een 

schriftelijke reactie van de staatssecretaris te vragen. Wil jij dit voorleggen? Dank! 

 

M.vr.gr., Carla Dik-Faber 

 

http://www.nrc.nl/next/2016/02/11/wachtlijst-honderden-mensen-met-dementie-1590076 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 
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